



# 葡萄酒訂購表格 Wine Order Form

Official Use: CS/ \_\_\_\_\_

買家名稱 Buyer Name: \_\_\_\_\_

聯絡電話 Contact No.: \_\_\_\_\_

地址 Address: \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_

## 銷售條款 Condition of Sale:

### 葡萄酒 Wine

- 所有貨品均以寄賣形式出售，並全部均為本酒窖現有客戶之私人珍藏，本酒窖只作為賣家之代理。  
Our company, THE CAVE, acts as agent for the Consignor. All wines are sold as Consignment sale, and solely the collections of THE CAVE wine cellar existing tenant(s).
- 所有貨品均以「現狀」寄賣，本酒窖及賣家均並不就此作出任何陳述及或質量保證。買家有責任瞭解有關貨品之狀況，買家可於購買前提出驗貨或要求提供照片參考。  
All consignment wines being stored at THE CAVE are sold in "AS-IS" condition, and there is no guarantee of the consignment wines quality by THE CAVE and Consignor. Buyers are responsible for satisfying themselves concerning the condition of the wine. Buyers can ask for product checking or photo for reference before consumption.
- 本酒窖及其員工均無須對有關寄賣貨品之任何陳述、真實性、來源、質量、價值、缺憾或損毀作出任何擔保及負責。  
THE CAVE bears no responsibility for the authenticity of the description of consignment wine, i.e., Name, Vintage, Volume, Origin, Condition of the consignment wine.

### 交易安排 Transaction

- 買家提交訂購表格後，並不代表交易完成，本酒窖需知會賣家有關要求並需經賣家確認方可出售予買家。  
Transaction will not be completed for submitting this Wine Order Form. THE CAVE shall obtain Consignor's confirmation for selling after THE CAVE receipt this order.
- 賣家確認出售及將貨品交予本酒窖後，本酒窖會向買家發出發票，買家需於發票發出日14天內付款，否則賣家有權取消交易。  
After confirmation from Consignor on the sale of consignment wine, a Sale Invoice will be issued by THE CAVE to buyer. Consignor has the right to cancel the transaction if buyer fail to pay 14 days after the invoice date.
- 當確認收到款項後，本酒窖會向買家發出提貨通知。  
THE CAVE shall issue a Release Notice to buyer to collect the purchased wine after the exact payment has been affirmatively received.
- 如買家於收到提貨通知14日後仍未到本酒窖提取，本酒窖將收取每瓶每日港幣2元之儲存費。  
如於90日後仍未提取，本酒窖將保留酌情重新出售該貨品之權利，並自出售所得之淨額中扣除所有產生之費用。  
There will be a storage charge HK\$2 per bottle per day if buyer fail to collect the purchased wine 14 days after the Release Notice date  
And, if buyer fail to collect 90 days after Release Notice date, THE CAVE has the right to resell the wine and deduct all charges generate by this transaction.
- 買家需親自或委託第三者到酒窖驗貨及提貨，一經驗收及離開本酒窖後，所有貨品不得退回。  
Buyer should come to pick up the purchased by him/herself or by assigned third party.  
There will be no acceptance of purchased wine return once collected by the buyer from THE CAVE.

### 訂購貨品 Order List

項目 Item	貨品編號 Item Code	紅Red/ 白White/ 香檳 Champagne	年份 Vintage	酒名 Wine	容量 Volume (ml)	訂購數量 Order Amount		售價 List Selling Price (港幣 HKD)		合共 Total (港幣 HKD)
						箱 Case	支 Bottle	每箱 By Case	每支 By Bottle	
1								\$	\$	\$
2								\$	\$	\$
3								\$	\$	\$
4								\$	\$	\$
5								\$	\$	\$
6								\$	\$	\$
<b>總金額 Total Amount (港幣 HKD)</b>										\$

買家 Buyer

簽名 Signature